



**WWSF
Prize**

Women's Creativity
in Rural Life®

WWSF Prize for Women's Creativity in Rural Life ©

Godeliève has refused to be discouraged by many obstacles and has shown an exceptional capacity to organize women. She is the founder of SEVOTA, a solidarity structure for rural widows and orphans in Taba district that, as of 1996, included 1246 widows in 74 groups. SEVOTA engages in agricultural production activities, as well as helping women who have been raped or otherwise traumatized. SEVOTA has served as a model for many women's organizations that deal with development issues in rural environments.



Godeliève MUKASARASI

Africa – Rwanda

Laureate 1996

Determined to help women.

WWSF Prix pour la créativité des femmes en milieu rural ©

Godeliève est de la trempe de ces femmes qui ne se laissent décourager par aucun obstacle et qui font preuve d'une rare compétence dans l'organisation des femmes. Elle a fondé SEVOTA dans le district de Taba, une structure d'accueil et d'encadrement de veuves et d'orphelins, laquelle compte actuellement 1246 veuves réparties en 74 groupements. Outre la production agricole, SEVOTA apporte son soutien aux femmes violées et traumatisées. Cet organisme est aujourd'hui un modèle pour nombre d'organisations féminines à vocation de développement dans les zones rurales du Rwanda.

"By honoring a woman, we honor a whole nation."

"En honorant une femme, on honore toute une nation."